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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:898 Dålig nättäckning på tågen

Regeringen vill att fler ska resa med tåg.

På Västra stambanan är nättäckningen mycket dålig på långa sträckor.

Att regeringen ens funderar på att bygga olönsamma höghastighetståg för 
hundratals miljarder kronor när man inte ens kan se till att nättäckningen för 
mobilen och datorn fungerar på dagens tåg och stambanor!  

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Vad avser ministern och regeringen att göra för att förbättra nättäckningen och 
kapaciteten på våra järnvägar och stambanor, så att resenärerna ska slippa att 
hela tiden bli avbrutna i sina mobilsamtal eller i sin datoranvändning?  

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-02-06
Besvaras senast
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